
SocialFormality社交活动-6 PDF转换可能丢失图片或格式，建

议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/129/2021_2022_SocialForm_c

92_129897.htm Gratitude Thank you for inviting to tea. Thank you

for a most enjoyable evening. Before we say good bye, I would like to

thank you for all you have done us. Please allow me to thank you in

the name of the Smith’s . I would like to take the opportunity to

thank our hosts for the most enjoyable entertainment. You have

opened your hearts as well as your comes to us. I really can not thank

you enough for the invitation. Thank you for a wonderful meal. This

has been a great treat. Thank you. Thank you , I have had a delightful

time. Many thanks for the kind invitation.致谢 谢谢您请我用茶。 

今天晚上过得很愉快，非常感谢。 临走之前，我想感谢您为

我们所做的一切。 请允许我代表史密斯一家感谢您。 我谨借

此机会感谢我们的主人给予我们最盛情的款待。 您们不仅好

客，而且对我们以诚相待。 我真的不知道如何答谢您的邀请

。 谢谢您的美餐。 谢谢您的盛情款待。 谢谢我在这儿玩的很

愉快。 非常感谢您的邀请。 100Test 下载频道开通，各类考试

题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


